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Nr. 54 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN ONDERWIJS, CULTUUR
EN WETENSCHAP

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 13 juni 2008

De vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap heeft mij
gevraagd om vóór de behandeling van het rapport Dijsselbloem op 17 en
18 juni a.s. te reageren op de brief van de Landelijke Kerngroep VAVO d.d.
7 april (ocw0800367) n.a.v. het Algemeen Overleg VAVO op 2 april jl.
(26 695, nr. 50).

In haar brief doet de Landelijke Kerngroep VAVO een voorstel om nog
voor de zomervakantie te komen tot een verruiming van het Besluit
samenwerking VO-BVE. Met het oog op de intake voor het schooljaar
2008–2009 kan ik mij voorstellen dat de kerngroep het besluit op korte
termijn aangepast wil zien. Eerder heb ik mij terughoudend opgesteld
over een nadere aanpassing van het Besluit samenwerking VO-BVE (brief
van 25 januari 2008, Kamerstukken II 2007/08, 26 695, nr. 43). Ik wijs een
verdere verruiming van de uitbestedingsmogelijkheden echter niet per
definitie van de hand. Als er vanuit het onderwijsveld een reële behoefte
is aan meer uitbestedingsmogelijkheden, wil ik dat in overweging nemen.
Ik neem de signalen van de Landelijke Kerngroep serieus, maar wil de
juridische en financiële consequenties kunnen overzien. Het Besluit
samenwerking VO-BVE kan alleen worden aangepast op basis van een
scherpe probleemanalyse en goed onderbouwd onderzoek, dat de haal-
baarheid en de meerwaarde van een aanpassing aantoont.

Dat is de reden dat ik – ondanks mijn eerdere terughoudendheid – tijdens
het recente Algemeen Overleg Vavo heb toegezegd om de mogelijkheden
van diplomastapelen en deeltijdonderwijs uit te laten zoeken. We mogen
talent niet onbenut laten, dat ben ik helemaal met u eens. Jongeren
moeten de gelegenheid krijgen weerbaar en wendbaar de arbeidsmarkt te
betreden. Bovendien heb ik tijdens het Algemeen Overleg Gelijke Kansen
op 15 mei jl. (31 200 VIII/31 293, nr. 184) toegezegd om de doorstroom-
mogelijkheden en de eventuele belemmeringen in het voortgezet onder-
wijs tegen het licht te houden. Ik zal de kwalitatieve en kwantitatieve
gevolgen van de beleidsopties zo goed mogelijk in kaart brengen. Binnen
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het onderwijsstelsel moeten goede aansluitingen en overstapmogelijk-
heden tussen de verschillende onderwijstypen bestaan. Ik heb dit in mijn
beleidsreactie op het rapport «Tijd voor onderwijs» van de Commissie
Dijsselbloem nogmaals benadrukt (brief van 30 mei 2008, Kamerstukken II
2007/2008, 31 007, nr. 17).

In het licht van het rapport van de Commissie Dijsselbloem en onze
reactie daarop, dient de besluitvorming over een verdere verruiming van
de doorstroommogelijkheden in het algemeen en het Besluit samenwer-
king VO-BVE in het bijzonder zorgvuldig te gebeuren. Eerder heb ik tijdens
het AO VAVO van 2 april jl. u toegezegd eind 2008 te informeren over de
mogelijkheden van verruiming van het Besluit samenwerking VO-BVE. Ik
wil graag, met uw toestemming, beide onderzoeken combineren. Begin
2009 kan de Tweede Kamer de resultaten van het onderzoek tegemoet
zien.

De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
J. M. van Bijsterveldt-Vliegenthart
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